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ေမလ ၂၈၊ ၂၀၁၈ 

လယ္ယာေျမႏွင့္အျခားေျမမ်ား သိမ္း 
ဆည္းခံရမႈမ်ား ျပန္လည္စိစစ္ေရးေကာ္မတီ 
မ်ား၏အဖြဲ႕ဝင္အခ်င္းခ်င္း ေလးစားလိုက္နာ 
အပ္ေသာ က်င့္ဝတ္မ်ား  ခ်ဳိးဖာက္ေနမႈအေပၚ 
အေရးယူေဆာင္ရြက္ေပးရန္ႏွင့္ ေကာ္မတီ 
ဝငမ္်ားတြင ္လယသ္မိ္းယာသမိ္းသမူ်ားပါဝင ္
ေနၿပီး အဂတိလိုက္စားမႉ အေျခအေနမွန္ 
မ်ားကို အေရးတႀကီးကိစၥအျဖစ္ ျပန္လည္ 
စိစစ္ ေရြးခ်ယ္ေပးရန္ ဧရာဝတီတိုင္းေဒသ 
ႀကီး အစိုးရအဖြဲ႔သုိ႔ တိုက္တြန္းေၾကာင္းအဆို 
အား  ကန္ႀကီးေထာင့္ၿမဳိ႕နယ္မွ တုုိင္းလႊတ္ 
ေတာ္ကုုိယ္စားလွယ္ ဦးစုုိးမုုိးထြန္းက ဧရာ 
ဝတီတုုိင္္းလႊတ္ေတာ္တြင္ တင္သြင္းခ့ဲသည္။

အဆိုပါေကာ္မတီသည္ လႊတ္ေတာ္ 
ကိုယ္စားလွယ္က ပါဝင္ေဆာင္ရြက္ျခင္းကို 
မႏွစ္ၿမိဳ႕ေၾကာင္း ဦးစိုးမိုးထြန္းက ေျပာသည္။

ကန္ႀကီးေထာင့္ၿမိဳ႕နယ္၊ဒါးကတိုက္နယ္
အတြင္း လယ္ယာေျမမ်ားကို နာမည္ႀကီး 
ကုမၸဏီႀကီးတစ္ခုက မူလလက္ငုတ္ေတာင္ 
သူမ်ားထံမွ အေၾကာင္းမ့ဲသိမ္းဆည္းခ့ဲၿပီး 
အက်ဳိးတူလူတစ္စုႏွင့္ ယူနစ္အလိုက္ ခြဲေဝ
စိုက္ပ်ဳိးလုပ္ကိုင္ခ့ဲၾကသည္ဟု ဆိုသည္။

ကုမၸဏီႀကီးက လယ္ယာေျမမ်ားကို 
ျပန္လည္စြန္႔လႊတ္ခဲ့ေသာ္လည္း မူလလက္ 
ငုတ္ေတာင္သူမ်ားသို႔ စြန္႔လႊတ္ခဲ့ျခင္းမဟုတ္ 
ဘဲ အက်ဳိးတူလူတစ္စုကို စြန္႔ႀကဲေပးကမ္းခ့ဲ 
ျခင္းဟု လႊတ္ေတာ္ကုိယ္စားလွယ္က ဆုိ 
သည္။

''လယ္ယာေျမသိမ္းထားလုိ႔ အတုိင္ခံရသူ 

ေတြထဲမွာ ရပ္ေက်းေျမစစ္ဥကၠ႒န႔ဲေတာင္သူ 
လယ္သမားေရးရာ လူမႈအေထာက္အကူျပဳ 
အဖြဲ႕ဝင္ေတြပါေနပါတယ္ ။ ရပ္ေက်းေျမစစ္ 
ေကာ္မတီဝင္မ်ားကိုယ္တိုင္ အမႈတြဲမွာ 
အစစ္ခံ အေဆးခံေနၾကတ့ဲ အေနအထားမ်ဳိး 
မွာ ရလဒ္ကရွင္းပါတယ္""ဟု ေျမစစ္ေကာ္ 
မတီမ်ားႏွင့္ပတ္သက္ၿပီး အဆိုတြင္ေထာက္ 
ျပေဝဖန္ခဲ့သည္။

ထုုိ႔ေၾကာင့္ အဂတိလိုက္စားမႈ အေျခ 
အေနမွန္မ်ားကို ဧရာ၀တီတိုင္းေဒသႀကီး 
အစိုးရအဖဲြ႕မွ ျပတ္ျပတ္သားသား ေဖာ္ထုတ္
အေရးယူေဆာင္ရြက္သြားႏိုင္ေရး တိုက္ 
တြန္းေၾကာင္းအဆိုကို တင္သြင္းရာ အဆို 
အား တိုင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္တြင္ ဆက္ 
လက္ေဆြးေႏြးရန္ သေဘာတူဆံုးျဖတ္ခဲ့သည္။ 
(ကုုိးကား-http://www.mizzimaburmese.com)

လယ္ယာေျမႏွင့္အျခားေျမမ်ား သိမ္းဆည္းခံရမႈမ်ား ျပန္လည္စိစစ္ေရး

ေကာ္မတီဝင္မ်ားထဲတြင္ လယ္သိမ္းေျမသိမ္းသူမ်ားပါဝင္ဟု ဆို
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ျပည္နယ္ႏွင့္တုိင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္မ်ားဆုိင္ရာ သတင္းစာစဥ္ အတြဲ(၂)၊ အမွတ္-၅၆

ေမ ၂၇၊ ၂၀၁၈ 

တရားမ၀င္သစ္ေမွာင္ခုိ လုပ္ကိုင္သူမ်ားကို သက္ဆုိင္ရာတာ၀န္ 
ရွိသူမ်ားထံ အႀကိမ္ႀကိမ္တုိင္ၾကားေသာ္လည္း အေရးမယူသျဖင့္ 
ဧရာ၀တီတုိင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္က ေကာ္မရွင္ဖဲြ႕ စစ္ေဆးမည္ျဖစ္ 
ေၾကာင္း တုိင္းလႊတ္ေတာ္ဥကၠ႒ ဦးေအာင္ေက်ာ္ခုိင္က (၁၁)ႀကိမ္ 
ေျမာက္ လႊတ္ေတာ္ပုံမွန္အစည္းအေဝးတြင္ ဆုုံးျဖတ္လုုိက္သည္။ 

သာေပါင္းၿမိဳ႕နယ္တြင္ တရားမ၀င္သစ္ေမွာင္ခိုလုပ္ငန္း အမ်ား 
အျပားရွိေန၍ ထိေရာက္ေသာအေရးယူမႈမ်ား ေဆာင္ရြက္ရန္ လႊတ္ 
ေတာ္တြင္ ေမးျမန္းျခင္း၊ တုိင္းေဒသႀကီး ၀န္ႀကီးခ်ဳပ္ထံ တုိင္ၾကားစာ 
မ်ား ေပးပို႔ျခင္းမ်ား ေဆာင္ရြက္ေသာ္လည္း အေရးယူမႈမ်ား မရွိ 
ေၾကာင္း တုိင္းလႊတ္ေတာ္ကုုိယ္စားလွယ္ ေဒၚခင္မုုိးဝါ (သာေပါင္း-၁) 
က လႊတ္ေတာ္၌ ေျပာသည္။

ထုိ႔အျပင္ ဖမ္းဆီးအေရးယူရန္ ရရွိသည့္ သတင္းအခ်က္အလက္ 
မ်ား ကုိ ေဒသရွိ သစ္ေတာ၀န္ထမ္း မ်ားထံ အေၾကာင္းၾကားသည့္အခါ 
၎တုိ႔ကုိယ္တိုင္ လာဘ္ေပး၊ လာဘ္ယူမႈမ်ားျပဳလုပ္၍ အကာအကြယ္ 
ေပးထားျခင္း၊ သစ္တန္ခ်ိန္ေလွ်ာ့၍ ဖမ္းဆီးျခင္း၊ မွန္ကန္သည့္သတင္း 
ရရွိေသာ္လည္း မေတြ႕ရွိဟုဆုိကာ ျငင္းဆိုျခင္း၊ ဖမ္းမိေသာအခါတြင္ 

လႊတ္ေတာ္ကုိယ္စားလွယ္ႏွင့္ ျပည္သူမ်ားအၾကား ထင္ေယာင္ထင္မွား 
ျဖစ္ေစရန္ ကိုယ္စားလွယ္မ်ားကဖမ္းခိုင္း၍ ဖမ္းရျခင္းျဖစ္သည္ဆုိ 
ကာ မိမိတာ၀န္ကို ေရွာင္လႊဲျခင္းမ်ားရွိေနေၾကာင္း ၎ကေျပာသည္။

''ဒီလိုလုပ္ရပ္မ်ဳိးဟာ ျပည္သူ႔၀န္ထမ္းေတြက ျပည္သူအေပၚ 
အႀကီးမားဆုံး သစၥာေဖာက္မႈပဲ ျဖစ္ပါတယ္""ဟု ေဒၚခင္မိုး၀ါက ေျပာ 
သည္။ သာေပါင္းၿမိဳ႕နယ္တြင္ တရားမ၀င္သစ္ထုတ္လုပ္မႈမ်ားကို 
အုပ္ခ်ဳပ္ေရးအဖဲြ႕အစည္းမ်ား၊ လက္နက္ကိုင္အဖဲြ႕အစည္းမ်ားႏွင့္ 
မႈခင္းသတင္းေထာက္မ်ားက ဂိတ္ဖြင့္ကာ လုိင္းေၾကးေကာက္ခံေန 
ေၾကာင္း ၎ကေျပာသည္။ 

''အဂတိလုိက္စားမႈ၊ လာဘ္ ေပး၊ လာဘ္ယူမႈေတြကို ျပည္သူမ်ား 
က တိက်စြာတုိင္ၾကားပါက ထိေရာက္စြာ အေရးယူသြားမွာပါ""ဟု 
ဧရာ၀တီတုိင္း စိုက္ပ်ဳိးေရး၊ ေမြးျမဴေရး၊ ဆည္ေျမာင္းႏွင့္ သဘာ၀ 
ပတ္၀န္းက်င္ထိန္းသိမ္းေရး၀န္ႀကီး  ဦးတင္ေအာင္ဝင္းက ယင္း 
ေမးျမန္းခ်က္ကို ျပန္လည္ေျဖၾကားသည္။ 

တိုင္းေဒသႀကီး ၀န္ႀကီး၏ ေျဖဆိုမႈႏွင့္ပတ္သက္၍ လႊတ္ေတာ္ 
အမတ္က ဆက္စပ္ေမးခြန္းမ်ား ဆက္လက္ေမးျမန္းရာ တုိင္းလႊတ္ 
ေတာ္ဥကၠ႒က ေကာ္မရွင္ဖဲြ႕၍ စစ္ေဆးေဆာင္ရြက္ရန္ ဆုံးျဖတ္ခဲ့ 
သည္။   (ကုုိးကား-http://7daydaily.com) 

ဇြန္ ၁၊ ၂၀၁၈         

YBS စနစ္တြင္ ဥပေဒတစ္ခုေရးဆြဲ၍ 
စနစ္တက်ေဆာင္ရြက္ေပးရန္ ရွိ/မရွိႏွင့္ 
ရန္ကုန္တုိင္းေဒသႀကီး သယ္ယူပုိ႔ေဆာင္ 
ေရးႀကီးၾကပ္ကြပ္ကဲမႈ အာဏာပိုင္အဖြဲ႕ 
(YRTA)ႏွင့္ပတ္သက္၍ ဥပေဒတစ္ခုေရး 
ဆြဲ၍ YBS၊ Water Bus၊ Taxi မ်ားကို 
စနစ္တက်ေဆာင္ရြက္ျခင္း ရိွ/မရိွကို ရန္ကုန္ 
တိုင္းလႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္ ဦးသိန္းျမင့္ 
(တာေမြ-၂)က ေမးျမန္းရာ YBS အျပင္ 
Water Bus ႏွင့္ Taxi မ်ားအတြက္ပါ ဥပေဒ 
ေရးဆြဲသြားမည္ဟု  ရန္ကုန္တုိင္းေဒသႀကီး 
လွ်ပ္စစ္၊ စက္မႈလက္မႈႏွင့္ လမ္းပန္းဆက္ 
သြယ္ေရး၀န္ႀကီး ေဒၚ နီလာေက်ာ္က ေျပာ 
ၾကားသည္။

ဇြန္လ ၁ ရက္ေန႔၊ ဒုတိယအႀကိမ္ ရန္ 
ကုန္တိုင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္ ဆဌမပံုမွန္ 

YBS  အပါအ၀င္  ရန္ကုန္သယ္ယူပုိ႕ေဆာင္ေရးလုပ္ငန္းမ်ားအတြက္   

ဥပေဒေရးဆြဲသြားမည္

တရားမ၀င္သစ္ေမွာင္ခုိလုပ္ငန္းမ်ားကို  အေရးမယူ၍   တုိင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္က   ေကာ္မရွင္ဖဲြ ႕စစ္ေဆးမည္

အစည္းအေဝး ၃၈ ရက္ေျမာက္ေန႔တြင္ 
၀န္ႀကီးက ျပန္လည္ေျဖၾကားခဲ႔ျခင္း ျဖစ္ 
သည္။ ထုုိ႔အျပင္ အျခားလုုိအပ္ေသာ အမိန္႔ 
ၫႊန္ၾကားခ်က္မ်ား၊ ဥပေဒႏွင့္ နည္းဥပေဒ 
မ်ားကိုလည္း ေဆာင္ရြက္သြားမည္ျဖစ္ေၾကာင္း 
ေျပာသည္။

လက္ရွိအခ်ိန္တြင္ တပ္မေတာ္အစိုးရ 
လက္ထက္မွ အမိန္႔ၫႊန္ၾကားခ်က္ျဖစ္သည့္ 

အမ်ားျပည္သူႏွင့္ သက္ဆိုင္ေသာ ယာဥ္ 
လုပ္ငန္းမ်ားကို ယာဥ္စည္းကမ္းထိမ္းသိမ္း 
ေရး ၁၃၈ ခ်က္၊ ၂၀၁၅ ခုႏွစ္ ေမာ္ေတာ္ယာဥ္ 
ဥပေဒ၊ ကုန္းလမ္းပုိေဆာင္ေရးဥပေဒ၊ ေရ 
ေၾကာင္းပုိ႔ေဆာင္ေရးဥပေဒႏွင့္ သက္ဆိုင္ 
ရာဌာနအလိုက္ဥပေဒမ်ားျဖင့္ ေဆာင္ရြက္ 
ၾကပ္မတ္ေနသည္ဟု ၎ကဆိုသည္။ 
(ကုုိးကား-www.mizzimaburmese.com)



3 

ျပည္နယ္ႏွင့္တုိင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္မ်ားဆုိင္ရာ သတင္းစာစဥ္ အတြဲ(၂)၊ အမွတ္-၅၆

ေမ ၂၆၊ ၂၀၁၈ 
 
ခ်င္းျပည္နယ္ စည္ပင္သာယာေရး၊ လွ်ပ္ 

စစ္ႏွင့္ စက္မႈလက္မႈဝန္ႀကီး ရာထူးမွႏုုတ္ 
ထြက္သြားသည့္  ဆလိုင္းအိုက္ဇက္ခင္ ေနရာ 
တြင္ အမ်ဳိးသားလႊတ္ေတာ္႐ုံး ဒုတိယ 
ၫႊန္ၾကားေရးမွဴးခ်ဳပ္ (ဒုတိယဗိုလ္မွဴးႀကီး 
ေဟာင္း) ဦးစုိးထက္ကုိ ခ်င္းျပည္နယ္ စည္ပင္ 
သာယာေရး၊ လွ်ပ္စစ္ႏွင့္ စက္မႈလက္မႈ 
ဝန္ႀကီးအျဖစ္ ခန္႔အပ္ေၾကာင္း ႏုိင္ငံေတာ္ 
သမၼတ႐ုံးက ေမလ၂၆ ရက္ေန႔ ရက္စြဲျဖင့္ 
ထုတ္ျပန္ေၾကညာခဲ့သည္။ 

ဦးစိုးထက္အား ခန္႔အပ္ရန္ ခ်င္းျပည္ 
နယ္လႊတ္ေတာ္၌ အမည္စာရင္းတင္သြင္း 
ရာတြင္ လႊတ္ေတာ္ကုိယ္စားလွယ္မ်ား၏ 
သေဘာထားကုုိ ႀကိဳတင္ရယူျခင္း မရွိသည့္ 
အတြက္ဆုုိကာ NLD ပါတီဝင္ ျပည္နယ္ 
လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္အခ်ဳိ႕က လႊတ္ 
ေတာ္အစည္းအေဝးခန္းမမွထြက္ခြာၿပီး ဆႏၵ 
ေဖာ္ထုတ္မႈမ်ား ရိွသည္။

ေမ ၂၉၊ ၂၀၁၈ 

ဒုတိယအႀကိမ္ေျမာက္က်င္းပသည့္ မႏၲေလး 
တိုင္းလႊတ္ေတာ္က ျဖတ္ေတာက္ခဲ့ေသာ 
ဘ႑ာေငြက်ပ္သိန္းေပါင္း တစ္သိန္းေက်ာ္ 
ကို ပညာေရးႏွင့္ က်န္းမာေရးအပါအဝင္ 
အျခားက႑မ်ားအတြက္ ျပန္လည္ခြဲေဝ 
ေပးခဲ့ သည္။ 

ေက်းလက္လမ္းမ်ား ေဖာက္လုပ္ျခင္း 
လုပ္ငန္း၊ လွ်ပ္စစ္မီးရရိွေရးလုပ္ငန္း၊ သဘာဝ 
ေဘးကူညီေထာက္ပ့ံေရး လုပ္ငန္းတုိ႔အတြက္ 
က်ပ္သိန္းတစ္ေသာင္းစီ၊ ပညာေရးႏွင့္ 
က်န္းမာေရးလုပ္ငန္းမ်ားအတြက္ သိန္း 
ႏွစ္ေသာင္း၊ ေသာက္သံုးေရရရွိေရးလုပ္ 
ငန္း၊ အားကစားက႑၊ တရားဥပေဒစိုးမိုး 
ေရးႏွင့္ တည္ၿငိမ္ေအးခ်မ္းေရးလုပ္ငန္းမ်ား
အတြက္ က်ပ္သိန္းငါးေထာင္စီ၊ ႏိုင္ငံ့ဝန္ 
ထမ္းအိမ္ရာ တည္ေဆာက္ေရးလုပ္ငန္းမ်ား  
အတြက္ က်ပ္ ၂၃,၄၆၉ ဒသမ ၁၈၀ သိန္း၊ 
ၿမိဳ႕ေတာ္စည္ပင္သာယာေရး ေကာ္မတီ၏ 
မႏၲေလးၿမိဳ႕ေပၚ  ေရစီးေရလာေကာင္းမြန္ေရး 
လုပ္ငန္းမ်ားအတြက္ က်ပ္ ၁၃,၅၁၀ သိန္းတို႔ 
သံုးစြဲသြားမည္ျဖစ္ေၾကာင္း မႏၲေလးတိုင္း 
စီမံကိန္းႏွင့္ ဘ႑ာေရးဝန္ႀကီး ဦးျမတ္သူက 
လႊတ္ေတာ္သို႔ တင္သြင္းခဲ့သည္။

''လႊတ္ေတာ္က ျဖတ္ေတာက္လိုက္တဲ့ 
အတြက္ ေခါင္းစဥ္ေျပာင္းသြားတယ္။ အရင္ 
လ်ာထားတဲ့ေငြကို ေခါင္းစဥ္ေျပာင္းသံုးတာ 
ပါပဲ""ဟု ခ်မ္းျမသာစည္ၿမိဳ႕နယ္ မဲဆႏၵနယ္ 
ေျမ အမွတ္ (၁) မွ တိုင္းလႊတ္ေတာ္ကိုယ္စား 
လွယ္ ဦးတင္ေအာင္က ေျပာၾကားသည္။

၂၀၁၈-၂၀၁၉ ဘ႑ာႏွစ္သည္ ယခုႏွစ္ 
ေအာက္တိုဘာလ ၁ ရက္ေန႔မွ ၂၀၁၉ ခုႏွစ္ 
စက္တင္ဘာလ ၃၀ ရက္ေန႔အထိျဖစ္ၿပီး 
မႏၲေလးတိုင္း အစိုးရအေနႏွင့္ စုုစုုေပါင္း 
ခန္႔မွန္းအသုံးစရိတ္ က်ပ္သန္းေပါင္း ၃၂၂,၈၁၉ 
ဒသမ ၉၆၄ ရရွိမည္ျဖစ္သည္။  

(ကုုိးကား- http://thevoicemyanmar.com)

လႊတ္ေတာ္က  ျဖတ္ေတာက္ခဲ့သည့္ 

က်ပ္သိန္းေပါင္းတစ္သိန္းေက်ာ္

 ပညာေရးႏွင့္က်န္းမာေရးအပါအဝင္

အျခားက႑မ်ားတြင္  ခြဲေဝ

မြန္အစိုးရ  တာဝန္မေက်ဟု  ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ဒုဥကၠ႒  ေျပာ

ေမ ၂၉၊ ၂၀၁၈ 

လုပ္ငန္းေပါင္းမ်ားစြာ ဘ႑ာႏွစ္ေက်ာ္လြန္လုပ္ကိုင္ေနသျဖင့္ မြန္ျပည္နယ္အစိုးရသည္ 
ေပးအပ္ထားသည့္ တာဝန္မေက်ေၾကာင္း မြန္ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ ဒုတိယဥကၠ႒ ေဒါက္တာ 
ေအာင္ႏိုင္ဦးက ေျပာၾကားလိုက္သည္။

၂၀၁၇-၂၀၁၈ ဘ႑ာႏွစ္ေက်ာ္လြန္ၿပီး သက္တမ္းတိုးျဖင့္ ေဆာင္ရြက္ေနသည့္ လုပ္ငန္း 
၁၆ ခု က်န္ရွိေနေၾကာင္း မြန္ျပည္နယ္အစိုးရအဖြဲ႕၏ ရွင္းလင္းခ်က္ႏွင့္ပတ္သက္ၿပီး ေဒါက္တာ 
ေအာင္ႏိုင္ဦးက ထိုသို႔ ေျပာဆိုခဲ့ျခင္းျဖစ္သည္။

ဘ႑ာႏွစ္လြန္ ခြင့္ျပဳခဲ့ေသာ အေဆာက္အအံု ၁၆ လံုးရွိၿပီး သက္တမ္းတိုးကာလကို ဇြန္ 
၂၄ ရက္ေန႔အျဖစ္ သတ္မွတ္ထားသည္။ အစိုးရအေနျဖင့္ ဘ႑ာေရးႏွစ္ ကုန္သည္ႏွင့္ 
အစီရင္ခံစာတင္ျပရမည္ျဖစ္ၿပီး ယင္းေနာက္တြင္မွ သက္တမ္းတုိးရမည္ျဖစ္ေၾကာင္း ေဒါက္တာ 
ေအာင္ႏိုင္ဦးက ဆိုသည္။ ''ဘာေၾကာင့္ေနာက္က်တာလဲဆိုတာ ေျဖရွင္းရမယ္။ တင္ဒါေခၚတာ 
ေနာက္က်တာလား။ ကိုယ့္ဘက္က အားနည္းတာလား။ ကုမၸဏီက အားနည္းတာလား။ 
ေျဖရွင္းခ်က္ေပးရမယ္""ဟု ၎က ဆိုသည္။

ဘ႑ာႏွစ္လြန္အျဖစ္ ခြင့္ျပဳခဲ့ေသာ အေဆာက္အအံု ၁၆ လံုးအနက္ ဧည့္ရိပ္သာ ၁ လံုး၊ 
႐ံုးသစ္ ၂ ႐ံုးႏွင့္ ေဈး ၁ ခုတို႔မွာ သတ္မွတ္ကာလအတြင္း ၿပီးစီးမည္ျဖစ္ေၾကာင္း၊  အိမ္ရာစီမံ 
ကိန္း ၁ ခုႏွင့္ ဒိုင္းဝန္ကြင္းေဈး ၁ ခုသာ က်န္ရွိမည္ျဖစ္ေၾကာင္း မြန္ျပည္နယ္ စီမံကိန္းႏွင့္ 
ဘ႑ာေရးဝန္ႀကီး ဦးဝဏၰေက်ာ္က ရွင္းျပသည္။  (ကုုိးကား-http://thevoicemyanmar.com)

ျပည္နယ္ဝန္ႀကီးအျဖစ္ ခန္႔အပ္ခံရသည့္ 
ဦးစိုးထက္သည္ ၁၉၈၂ ခုႏွစ္တြင္ ရန္ကုန္ 
တကၠသိုလ္မွ သတၱေဗဒဘြဲ႕ရရိွခဲ့ၿပီး ၁၉၈၃ 
ခုႏွစ္တြင္ တပ္မေတာ္၌ တာဝန္ထမ္းေဆာင္ 
ခ့ဲသည္။ ယင္းေနာက္ ၂၀၁၃ ခုႏွစ္တြင္ အမ်ဳ းိ 
သားလႊတ္ေတာ္႐ုံး၌ ဒုတိယၫႊန္ၾကားေရး 
မွဴးခ်ဳပ္အျဖစ္ တာဝန္ထမ္းေဆာင္ခဲ့သည္။
 (ကုိးကား -www.mizzimaburmese.com)

ခ်င္းျပည္နယ္ ၀န္ႀကီးေဟာင္း ဆလိုင္းအိုက္ဇင္ခင္ 
ႏွင့္ ခ်င္းျပည္နယ္ စည္ပင္သာယာေရး၊ လွ်ပ္စစ္ 
ႏွင့္ စက္မႈလက္မႈဝန္ႀကီးသစ္ ျဖစ္လာသူ ဒုတိယ 
ဗိုလ္မွဴးႀကီးေဟာင္း ဦးစိုးထက္တို႔အား အတူ 
ေတြ႕ရစဥ္။ (ဓာတ္ပံု-ဆလိုင္းအိုက္ဇက္ခင္)

အမ်ဳိးသားလႊတ္ေတာ္႐ုံး ဒုၫႊန္ၾကားေရးမွဴးခ်ဳပ္ကို ခ်င္းျပည္နယ္ 

စည္ပင္၊ လွ်ပ္စစ္ႏွင့္စက္မႈဝန္ႀကီးအျဖစ္ ခန္႕အပ္


